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Hallo deze vraag van je stond nog open.

Ik heb hier al wel over gesproken.

We hebben vanuit CZ contact gehad met Paul om te vragen wat hij exact zou willen. Daaruit kwam dat hij graag een overleg
GGD-huisartsen en VWS wil (refererend aan de toenmalige opzet ten tijde van de Mexicaanse griep), en dan specifiek met PG cq

de crisiskant van VWS. We hebben hem expliciet gevraagd of hij ook CZ erbij wil (daar zijn wij zeker toe bereid) maar hij gaf
aan dat echt onnodig te vinden. Nouja...

Ik denk dat het nu handig is dat vanuit PG dit verder wordt opgepakt. Vanuit CZ willen we zeker helpen maar ik denk dat het

niet oplevert wat hij wil.

Groeten,

ver:IEEE) EXER eins >

Verzonden: maandag 9 maart 2020 07:24

) <EREEEN@ minvws.nl>;

@minvws.nl>; @minvws.nl>

Onderwerp: FW: vragen over aanpak Corona

Beste mensen

Zie hier antwoord van paul van rooij nog op mijn mail van vorige week.

Denk ik goed om hier nog even bij stil te staan in btcb en bao. lk ben zelf niet bij btcb ivm iao, maar misschien goed om daar even

te kijken wat vanuit CZ nog idee is over eventueel overleg? Zodat we dat in bao kunnen bespreken?

Tav extra telefoonlijn heb ik het idee dat dat doodlopende zaak is.

Staat uiteindelijk ook niet in verslag bao (dat is overigens geen ramp)
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